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Protokół  Nr 2/2010 
z posiedzenia Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu  

 odbytego w dniu 17 lutego 2010r. 
 
Komisja Gospodarki i BudŜetu w składzie: 
Ryszard Dembniak  - Przewodniczący Komisji 
Wioleta Muszyńska – członek Komisji 
Jan Mazur – członek Komisji 
Krzysztof Krzywak – członek Komisji 
Ryszard Stachowiak – członek Komisji 
Nieobecny: 
Andrzej Budych – Wiceprzewodniczący Komisji 
 
Ponadto w zakresie przedstawianych spraw w posiedzeniu udział wzięli: 
Wiesław Czyczerski – Burmistrz 
Dorota Chłopowiec – główny księgowy 
Mariola Szukalska – Przewodniczący GKPiRPA 
Danuta Kłos – Kierownik OPS 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.17.00 
 
Przyjęto jednogło śnie nast ępujący porz ądek posiedzenia:  

1. Funkcjonowanie OPS w Zbąszynku w 2009 roku 
a/ informacja z działalności OPS za 2009 rok, w tym  zestawienie kosztów 
b/ informacja z planu zadań do realizacji  w 2010 roku 

2. Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2009 rok 

3. Przyjęcie harmonogramu prac nad Strategią Gminy Zbąszynek na lata 2011-2020 
4. Sprawy bieŜące (projekty uchwał) 

 
Ad. 2  

 
Przewodnicz ący GKPiRPA Mariola Szukalska przedstawiła sprawozdanie z realizacji 
Gminnego  Programu  Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2009 r. 
oraz raport Burmistrza Zbąszynka z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii za rok 2009.  
Radny Ryszard Stachowiak zapytał, czy problem zaŜywania narkotyków występuje takŜe w 
szkołach podstawowych? 
W odpowiedzi Pani Mariola Szukalska  poinformowała, Ŝe problem pojawił się juŜ w 
szkołach podstawowych, ale dotąd są to jedynie sporadyczne przypadki. 
Radny Ryszard Stachowiak  zapytał, jaka grupa dzieci skorzystała z kolonii 
zorganizowanych w ubiegłym roku w ramach środków GKPiRPA? 
W odpowiedzi Pani Mariola Szukalska  wyjaśniła, Ŝe na kolonie pojechały dzieci 
uczęszczające do świetlic socjoterapeutycznych. Nabór dzieci do świetlic odbywa się 
zgodnie ze wskazaniem szkół. Zdarzają się przypadki, Ŝe na kolonie jadą równieŜ inne 
dzieci. 
 
Radny Krzysztof Krzywak  zgłosił następujące uwagi do przedstawionego sprawozdania: 

� brak w sprawozdaniu informacji z  realizacji załoŜonych celów Programu; czy i w 
jakim stopniu zostały one zrealizowane, 
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� program nie obejmuje ofert dla dzieci nie uczęszczających do świetlic.  
Pani Mariola Szukalska  wyjaśniła, Ŝe program wspiera równieŜ działalność innych 
instytucji, które mogą podjąć się organizacji wypoczynku  letniego i zimowego dla 
dzieci. 

� uwaga co do zapisu „jeden statystyczny obywatel gminy zakupił alkohol w 2009 r. za 
753,35 zł,”. Radny zwrócił uwagę, Ŝe w momencie przedstawiania sprawozdania w 
ubiegłym roku zwracał się juŜ z prośbą o zmianę tego zapisu np. na zapis: „w 
przeliczeniu na statystycznego obywatela gminy w 2009 r. sprzedano alkohol na 
kwotę …….” 
 

W dalszej części posiedzenia nie wziął udziału radny Krzysztof Krzywak. Aktualna liczna radnych – 4. 
 
Ad. 1  
 
Kierownik OPS Danuta Kłos przedstawiła sprawozdanie opisowe z merytorycznej 
działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Zbąszynku w 2009 roku wraz ze szczegółowym 
zestawieniem finansowym z działalności w 2009 roku oraz zamierzeniami na 2010 rok. 
Komisja przyj ęła przedstawione sprawozdanie bez uwag. 
 
Ad.3  
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  zapoznał członków Komisji z harmonogramem prac nad 
przyjęciem nowej Strategii Gminy Zbąszynek na lata 2011-2020.  
Nie zgłoszono uwag do przedstawionego harmonogramu . 
 
Ad.4  
 
Kierownik OPS Danuta Kłos  przedstawiła projekt uchwały w sprawie  przyjęcia  Lokalnego 
Programu Pomocy Społecznej na 2010 rok  (projekt nr 5). 
Komisja pozytywnie jednogło śnie zaopiniowała projekt powy Ŝszej uchwały i 
skierowała pod obrady sesji.  
 
Główny ksi ęgowy Dorota Chłopowiec  przedstawiła projekty następujących uchwał: 
� w sprawie zmian uchwały budŜetowej na 2010 rok (projekt nr 1) 
� w sprawie zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego-długoterminowego (projekt nr 2) 
� w sprawie zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego-długoterminowego (projekt nr 3) 
� w sprawie zaciągnięcia poŜyczki z Banku Gospodarstwa Krajowego (projekt nr 4) 

 
Komisja pozytywnie jednogło śnie zaopiniowała projekty powy Ŝszych uchwał i 
skierowała pod obrady sesji.  
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił trzy projekty uchwał w sprawie wyraŜenia zgody 
na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości (projekt nr 7,8,9) 
Komisja pozytywnie jednogło śnie zaopiniowała projekty powy Ŝszych uchwał i 
skierowała pod obrady sesji.  
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, 
jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 
działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 
opróŜniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości  ciekłych (projekt nr 6). 
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Komisja pozytywnie jednogło śnie zaopiniowała projekt powy Ŝszej uchwały i 
skierowała pod obrady sesji.  
 
 
W sprawach bie Ŝących  
 
Radny Ryszard Stachowiak zapytał ile środków zostało juŜ wydanych w ramach Akcji 
Zima? 
W odpowiedzi Burmistrz  poinformował, Ŝe wydano juŜ ok. 200 tys. zł, zaplanowanych było 
120 tys. zł. 
 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu     
 
Ryszard Dembniak 
 
 
Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz 
2. Sekretarz 
3. Główny księgowy 
4. Przewodniczący Rady 
5. Przewodniczący Komisji 

 
 
 

 


